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>1.教师节快乐英语祝福短语
1、投之以桃，报之以李，教师节快乐。
Happy Teacher\'s Day is when you throw peaches in return for plums.
2、祝我亲爱的老师，身体健康!永远快乐!
I wish my dear teacher good health! Happy forever!
3、感谢您对我的教诲，祝老师节日快乐永葆青春!
Thank you for your teachings to me, and I wish my teacher a happy holiday and eternal youth!
4、敬爱的老师，您的教诲如春风，似润雨，永铭我心。
Dear teacher, your teachings are like spring breeze, like rain, and will always be remembered in my heart.
5、老师，您像那潺潺不息的河流，给我们永不止境地传授着知识。
Teacher, you are like the endless river, imparting knowledge to us endlessly.
6、讲台小，爱飞扬，对您的祝福永流淌!老师，您辛苦了!
The podium is small, love flying, wishes for you will flow forever! Teacher, you have worked hard!
7、正因您的执着，才有我们璀璨的明天!谢谢您，老师!
Because of your persistence, we have a bright tomorrow! Thank you, teacher!
8、教师的加法是增加桥梁，教师的减法是减少荒凉。
Teachers\'addition is to increase bridges, and teachers\' subtraction is to reduce desolation.
9、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, bearing my step by step steadily upward climbing.
10、昔我来思，桃李累累;今我往矣，杨柳依依。
I used to think, peach and plum are tired; now I am, willow Yiyi.
>2.教师节快乐英语祝福短语
1、学而不厌，诲人不倦，桃李芬芳，其乐亦融融。祝福您，节日愉快！
Be insatiable in learning， teaching， the scent of plum and its music also。 Wishes you a happy holiday！
2、敬爱的老师，您的教导使我认识了如此美丽的世界，您的心血使我感悟到绚丽多彩的人生！
Dear teacher， you taught I met such a beautiful world， your work make me feel the colorful life！
3、用语言播种，用彩笔耕耘，用汗水浇灌，用心血滋润，这就是我们敬爱的老师崇高的劳动。
Seeds with the language， the conten， with sweat， with blood moisture， this is our beloved teacher lofty labor。
4、您的教导，我铭刻在心；您的关怀，我感激在心；您的帮助，我感谢在心。谢谢您，老师！
Your teachings， I nurture them； Your care， I appreciate in heart； Your help， I thank you in mind。 Thank you， teacher！
5、一条短信，有如此多的牵挂，只因它承载了浓浓的祝福：亲爱的老师，您辛苦了。
A text message， there are so many CARES， because it carries the blessing of thick： dear teacher， you were laborious。
6、将来，无论我成为参天大树，还是低矮的灌木，我都将以生命的翠绿向您祝福，我的老师！
In the future， whether I become a towering trees， or low shrubs， I will bless to you with the green of life， my teacher！
7、您的教导，我铭刻在心；您的关怀，我感激在心；您的帮助，我感谢在心。谢谢您，老师。
Your teachings， I nurture them； Your care， I appreciate in heart； Your help， I thank you in mind。 Thank you， teacher。
8、今天的太阳为您升起，今天的鲜花为怒放，今天的赞歌为您高唱，今天的雄鹰为您展翅飞翔！
Today\'s the sun rises for you， today\'s flower is in full bloom， today\'s paean to sing for you， the eagle wings and fly to you today！
9、愿我的祝福像清茶滋润您干涸的喉咙，像蜡烛照亮您的办公室，像鲜花送给你一片清香！
I like green tea a blessing to nourish your dry throat， like a candle lights to your office， like a flower to you a fragrance！
10、我的灵魂是你净化的，我的.天空是你支撑的，老师我一定要给您一片蓝天。祝您幸福健康！
Is you purify my soul， my sky is your support， the teacher I must give you a piece of blue sky。 I wish you a happy and healthy！
11、好的管理人才不是天生的而是培养起来的，我的成长与你的关心是分不开的，真心的感谢你，师长！
Good management talent is not born but cultivated， and the growth of my concern is inseparable with you， sincerely thank you， teachers！
12、有了你，我的一生才精彩！谢谢你！我的老师！由苍白而绚丽，由肤浅而深邃，生命因你而升华。
Have you， my life was wonderful！ Thank you very much。 My teacher！ By pale and gorgeous， by the shallow and deep， life because of you。
13、圆月当空照，“老师，你好吗？”身处异地的我回忆曾经的点滴，想跟您说一声：谢谢，节日快乐！
The moon was， \"teacher， how are you？\" In long distance I recall ever of the drip， want to say to you： thank you， happy holidays！
14、您是人类灵魂的工程师，您从事的是太阳底下最光辉的事业，您是社会文明进步的阶梯。
You are the engineers of the human soul， you are in the most glorious career under the sun， you are the ladder of the progress of social civilization。
15、老师你是我一生最难忘的人，因为有了你，让我的生活出现了乐趣，有了你我的人生出现转折，谢谢你！
The teacher you are the most unforgettable person in my life， because of you， let my life appeared a fun， have you in my life turning point， thank you！
>3.教师节快乐英语祝福短语
1、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, bearing my step by step steadily upward climbing.
2、敬爱的老师，节日快乐，愿您永远年轻，幸福安康。
Dear teacher, happy holidays. May you always be young, happy and healthy.
3、祝愿老师桃李天下，工作顺利，身体健康!
I wish my teacher Peach and Plum all the world, work smoothly, and good health!
4、老师，你为我们掏心掏肺，送你祝福愿你愉快!
Teacher, you take your heart out for us, send you blessings and wish you happy!
5、谢谢您辛勤的付出，同时也希望您能好好照顾身体，万事如意!
Thank you for your hard work, but also hope you can take good care of your body, everything goes well!
6、请接受学生美好的祝愿，祝您教师节快乐，天天快乐!
Please accept the studentsgood wishes and wish you a happy Teachers Day and a happy day!
7、我是小草，你是太阳，照耀我成长的路。谢谢您，老师!
I am the grass, you are the sun, shining my way of growth. Thank you, teacher!
8、教师，您就是这期望与幸福的播种人!谢谢您，教师!
Teacher, you are the seeder of this hope and happiness! Thank you, teacher!
9、您用辛勤汗水，哺育了春日刚破土的嫩苗。谢谢你，老师!
With your hard sweat, you have nurtured the tender seedlings just broken in spring. Thank you, teacher!
10、踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对您的敬意。
Every corner of the heart, every inch of the heart, is full of respect for you.
11、春蚕到死丝方尽，蜡炬成灰泪始干。老师，你辛苦了!
A spring silkworm may not stop spinning silk until death, a candles tears dry only when its burned down to ashes. Teacher, you worked hard!
12、世有伯乐，然后有千里马。谢谢您，我的老师。
There is Bole in the world, and then there is Qianli Ma. Thank you, my teacher.
13、感谢老师，是您为我赶走胆小，擦亮眼睛勇敢地面对生活。
Thank you, teacher, it is you who drive away my timidity, shine your eyes and face life bravely.
14、老师，您辛苦了，愿您幸福安康，快乐一生!
Teacher, you have worked hard. May you be happy, healthy and happy all your life!
15、老师啊，你用一生的无私描绘，绘就一副成长的花卷。
Teacher, you use the selfless portrayal of your life to draw a growing flower roll.
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